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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 7/2018      § 86 - 99 
 

Tid: Tisdagen den 25 september 2018  kl. 17.30 – 17:41 

Plats: Glasbruket H3D, Hantverkargatan 3D 

 

Justerat : 2018-09-26 
 

 

 

Alexander Lindholm Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Alexander Lindholm (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Joseph Zamani (S) 

Anders Lindell (MP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V) 

Sophia Granswed Baat (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
 Zekiye Güler Thompson (S) Tjänstgörande ersättare 

Johan Kovaniemi (S) 

Ingela Edlund (S)   

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Robert Sköld avdelningschef, Kersti Ruthström 

avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare, Claudio Palacios 

administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Sofie Canderyd borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Jenny Schöldin (S) 

Daniel Gustafsson (MP) 

Andrea Irving (MP) 

Bwar Mert (V) 

Richard Bengtsson (L) 
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§ 94 

Utveckling av Vårbergs IP utomhusytor                                 
Dnr 08.01.01/241/2016 

 

BESLUT 
 

1. Idrottsnämnden godkänner förslag till genomförande för projekt att anlägga ny 11-

spelsplan, 7-spelspan, belysning, rundbana och två läktare på Vårbergs IP till en total 

investeringsutgift på 45 mnkr, som idrottsnämnden beställer av fastighetsnämnden för 

utförande. 
2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av fastighetskontoret beställa 

framtagning av de handlingar som erfordras för att genomföra projektet. 
3. Idrottsnämnden godkänner en tillkommande bedömd hyreskostnad om 4,6 mnkr år 1 

och hemställer till kommunstyrelsens ekonomiutskott för godkännande. 
   

Ärendet 
 

Idrottsnämnden och Fastighetsnämnden beslutade 2017-02-21 respektive 2017-03-14 att en 

ny 11-spelsplan, 7-spelspan, belysning, rundbana samt två läktare iordningställs på Vårbergs 

IP till en investeringsutgift på 25 mnkr.  

 

Fastighetskontoret har under 2018 mottagit anbud som överstiger tidigare beslutad 

investeringsram. Då utgiften för projektet beräknas överstiga 15 procent av tidigare beslutad 

investeringsutgift krävs ett reviderat genomförandebeslut. Ny bedömd investeringsutgift 

bedöms till 45 mnkr. 

 

Huvudorsakerna till fördyringen är utökade funktioner, bland annat rundbana för skolidrott 

och granulatfällor, mycket dåliga markförhållanden samt arbetet med dagvattenbassängen 

tillhörande intilliggande exploateringsprojekt. Till detta har vi ett ytterst pressat 

marknadsläge, något som resulterar i högre anbudspriser. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 

 
1) Ordföranden Alexander Lindholm m.fl. (S) samt ledamöterna Anders Lindell (MP) 

m.fl. och Mehdi Oguzsoy (V) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

I Tjänsten                            Erik Odenlid 
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